
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 74. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 kwietnia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Niezwykle popularna ulga internetowa mo¿e byæ rozliczana tylko na podstawie faktury papierowej
lub e-faktury z bezpiecznym podpisem elektronicznym, a niestety nie mo¿e byæ rozliczana na podstawie
zwyk³ej e-faktury.

Fakt ten wywo³uje liczne protesty internautów i w zwi¹zku z tym zwracam siê z proœb¹ o przeanalizo-
wanie tego zagadnienia i rozwa¿enie wprowadzenia mo¿liwoœci rozliczania ulgi równie¿ na podstawie
zwyk³ej e-faktury.

Krzysztof Kwiatkowski




